
 
Muut asiat 
  
PAvesi 19.03.2025 § 5    
      
  
Päätös Keskusteltiin Auraan mahdollisesti tulossa olevasta uudesta isosta liittyjästä, 

jonka veden käyttö olisi noin 14000m3 vuodessa. Aura selvittää onko 
vesijohtoverkkoon liittyminen mahdollista. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.13. 

 


